
  
 
 
 

 
  

 
 
 

Referat af Brugergruppemøde  
                        
                       Tid og sted: Tirsdag d. 18. juni 2024 kl. 17.30 i           
                       Kedelhallen 
                         
Tilstede:   Sidsel Andersen, Frb. Volley 
                   Asbjørn Clerke, Hjemstavnsfolkedanserne 
                   Inger Marie Wiegmann, Ki og Aikido Dojo 
                   Ulrik Bak Dragsted, Frb. Bueskydning 
                   Claus Nørby Madsen, Frb. Skyttelaug 
                   Torben Hemager, FAF 
                   Kenneth Bo Jørgen, Formand, Mujin-Kai 
                   Karina Bak Jensen, Centerleder 
                   Anette Larsen, Halinspektør 
 
Afbud:      Jeppe Nexmann Larsen, VLI Volley 
                  Torben Lorentzen, Bestyrelsesrepræsentant, FIU 
                   Lars Burzynski, Skyttelauget Krudtuglen 
                   Danny David, Frederiksberg Sportsskytter 
 
                                                                                      
 

1. Godkendelse af referat fra sidste møde d. 19. marts 
2024. 
Godkendt 
 

2. Nyt fra Formanden.  
Kenneth rejse et forslag om hjertestarter kursus. Haft 
kontakt med DGI. Fik at vide, at der skal meldes ind om 
foreningerne er medlem af DGI, og hvor mange deltagere 
til kurset. Deltagelse mellem 5 og 15 på et kursus. DGI har 
succes med deres kurser. Brugergruppen udtrykker, at der 
er godt Kenneth undersøgte det. 
 

3. Generel orientering fra Kedelhallen v/ Halinspektør 
Anette Larsen. 
Det er ved at være sæsonslut. Har været en god sæson uden 
de helt store udfordringer. Når et hold ikke kommer, er det 
vigtig at der aflyses, så evt. et andet hold kan bruge tiden. 
Der skal lakeres gulve i begge haller og i den periode kan 
lille hal ikke benyttes. Det er kun FAF, der kommer en 
over sommeren.  
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Der er gang i at gøre skydekælderen klar igen og fjerne det 
fugt, der er i skydekælderen.  
 

4. Nyt fra Brugerne. 
Hjemstavnsfolkedanserne starter først op den 1. september. 
 
I Frederiksberg Volley er de fleste hold stoppet 
 
Ki og Aikido Dojo har en gang tilbage inden 
sommerferien. Starter den 12. august. Cheftræneren har 
været i Skotland for at træne. Der er sommerlejr i Stor 
Heddinge. 61 tilmeldte fra 10 forskellige lande. 
 
Frb. Bueskydning har fået et luksusproblem, de har måtte 
lukke for tilgang til nye medlemmer-har ingen intention om 
at blive en stor klub. 
 
Har holdt 10 års jubilæum. FIU Repræsentant holdt tale.  
 
Pilefang – Anette skal have mål på, hvor meget, der skal 
bestilles hjem. 
 
Frb Skyttelaug – det meste er sagt om skydekælderen. Har 
taget alt deres udstyr og kørt ud på Københavns 
Skyttecenter. 
 
FAF- generelt en god sæson- fantastisk sammenhold- er 
meget engageret. CD afspiller virker stadig ikke. Kommer i 
juli måned mandag og torsdag kl. 18-20 
 
Mujin- Kai har oplyst, at der er medlemmer, der er generet 
over en højfrekvent lyd fra højtalerne i Lille Hal. Det bliver 
undersøgt. 
 
Ønsker at få oplyst, hvornår der er store arrangementer i 
forhold til P. Pladsen, så man ved, hvornår den kan være 
fyldt op. 
 

5. Nyt fra bestyrelsesrep. v/ Torben Lorentzen. 
Intet 
 

6. Ny mødedato for næste Brugergruppemøde. 
Tirsdag den 24. september kl. 17.30 
 

7. Eventuelt. 
Intet 

 
Referent Anette Larsen 
 
 
                        
 
 
 


